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U organizaciji Radne skupine za graditeljstvo osnovane pri Hrvatskoj zajednici županija u

Slavonskom Brodu  u  srijedu  održan  je  prvi  stručni  skup upravnih  odjela  za  prostorno

uređenje i graditeljstvo s ciljem povezivanja upravnih odjela u čijem je djelokrugu izdavanje

akata iz područja prostornog uređenja i gradnje radi razmjene dobre prakse i postizanja

veće efikasnosti u rješavanju istih.

Ovo je jedan od prvih koraka poduzetih prema povezivanju odjela kako bi se razmjenom

iskustava i definiranjem otvorenih pitanja donijeli zaključci o njihovom rješavanju s ciljem

ujednačavanja prakse u postupcima izdavanja dozvola iz područja prostornog uređenja i

gradnje na području cijele Republike Hrvatske.

Na  stručnom  skupu  kojem  su  prisustvovali  i  župani  Varaždinske  i  Brodsko-posavske

županije Anđelko Stričak i Danijel Marušić kao i ravnatelj Zavoda za prostorni razvoj Bojan



Linardić obrađene su neke od bitnih tema kako za službenike koji rade na izdavanju akata

pa tako i za investitore po čijim se zahtjevima rješava.

Župan  Stričak  poručio  je  kako  je  bitno  održavati  ovakve  i  slične  skupove  kako  bi  se

razmijenila  iskustva  te  prezentirali  primjeri  dobre  prakse  i  dobri  načini  za  rješavanje

problematike.

Osvrnuo se na digitalno  i  zeleno poručivši  kako tehnološko-tehnički  napredak s  jedne

strane čini  život kvalitetnijim, a s druge ubrzanijim te naglasivši  kako je bitno prirodom

gospodariti načelom dobrog gospodarstvenika budući da prirodni resursi nisu neiscrpni.

-Mi u Varaždinskoj županiji upravo zbog toga pripremamo jedan veliki projekt o kojem se

govori  već  desetljećima,  a  to  je  proglašenje  Ivančice,  Strahinjčice,  Ravne  gore  i

Maceljskog gorja parkom prirode – rekao je Stričak.

Dodao je kako je danas važnije no ikad pronaći model uz koji će ljudi imati mogućnost

korištenja resursa na prostoru na kojem žive, ali i istovremeno okoliš čuvati za buduće

generacije.

Župan Marušić  istaknuo je  kako uvijek  podržava ovakve zajedničke sastanke s ciljem

razmjene iskustava i međusobnog upoznavanja.

-Uvijek je dobro da se ljudi koji rade u županijama međusobno upoznaju i druže. To su

dodatne vrijednosti koje ostaju cijeli život – poručio je župan Marušić.

Voditelj Radne skupine za graditeljstvo i pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje i

graditeljstvo Varaždinske županije Mario Sambolec predstavio je prisutnima ideju i cilj koji

se  nastoji  postići  povezivanjem na  ovaj  način,  kao  i  temu  razvrstavanja  građevina  u

skupine te prijedlog za otvaranje novog roka za ozakonjenje nezakonito izgrađenih zgrada.

Inače, 1. siječnja prošle godine stupio je na snagu pravilnik o načinu provedbe stručnog

nadzora  građenja,  uvjetima  i  načinu  vođenja  građevinskog  dnevnika  te  o  sadržaju

završnog izvješća nadzornog inženjera  od kada je  obvezno i  vođenje  e-Građevinskog

dnevnika  o  čemu  je  govorio  Matija  Orešković,  docent  na  Sveučilištu  Sjever  koji  je



prezentirao i temu problematike suradnje projektanata i službenika u postupcima izdavanja

dozvola.














